
  
Referat fra GMU-møde den 18.6.2025 
  
Til stede: Sif, Henrik, Jens og Povl (ref.) 
  
Brugergruppen nedlægges 
- KB har netop besluttet at nedlægge Brugergruppen. Ingen (heller ikke KB) ved hvad der 
kommer i stedet, med konklusionen om at nedlægge Brugergruppen har KB truffet. 
- Det lyder som en rigtig dum ide, og der vil være brug for et forum mellem 
Forvaltningen/kommunen og Boligområderne/civilsamfundet. 
  
Vask af nedgravede 
- Vi skal høre Nicolai, om de nedgravede beholdere er blevet vasket. Normalt skal de have en 
tur her omkring den 1. juni, så de er rene og fine til den varme tid, hvor der ellers godt kan 
komme lugtgener. 
  
17 Verdensmålplakat og -skrivelse 
- Cecilie fra Verdensmål Centeret arbejder på plakaten. Vi vil gerne have en svag blå farve 
som baggrund, samt VA’s logo og sikkert et billede på. 
- Der er ikke sket noget med skrivelsen endnu. 
  
Urafstemning om Materialegården 
- Urafstemningen løber frem til søndag den 22.6. Vi håber da på et ja, så processen ikke 
trækker yderligere ud og risikerer at blive dyrere. 
  
Hyldespjælds fest den 6.9. 
- Povl har været til møde om at arrangere lege på dagen og hvordan det hele skal forløbe. Det 

skal nok blive godt  
  
Andet 
- Beretning og Handleplan skal vi have på næste gang. 
  
Næste møde 
Onsdag den 20.8. kl. 8.00 
 


